
INFORMACJA 
PRZEWODNICZĄCEJ RADY MIASTA OPOLA 

o interpelacjach radnych na sesję Rady Miasta Opola w dniu 3 lipca 2025 r. 

Na podstawie § 60 ust. 2 uchwały Nr XXIV/373/12 Rady Miasta Opola z dnia 29 marca 
2012 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Opola (Dz. Urz. Woj. Op. z 2019 r. poz. 63, 
z 2020 r. poz. 1045), w załączeniu przedkładam informację o interpelacjach radnych. 
 

Przewodnicząca Rady 
 
 

Barbara Kamińska 
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Załącznik do   

informacji o interpelacjach 

 

 

Radny Jan Damboń 

Interpelacja radnego dotyczyła pajęczyny napowietrznej z przewodów.                                    

W odpowiedzi na interpelację dotyczącą budowanych sieci światłowodowych na terenie Miasta 

Opola, wyjaśniono, że obowiązująca na terenie Miasta Opola uchwała nr XIII/199/19 Rady 

Miasta Opola z dnia 27 czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń  

w Opolu opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego z 5 lipca 2019 

roku tzw. Uchwała krajobrazowa reguluje wyłącznie zasady i warunki sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń oraz ogrodzeń w Opolu. Oznacza to, że 

budowa sieci światłowodowych oraz słupów z nią związanych nie podlega zapisom uchwały 

krajobrazowej obowiązującej na terenie miasta Opola. Również budowa i stan techniczny 

napowietrznych sieci telefonicznych i teletechnicznych nie podlega zapisom uchwały 

krajobrazowej obowiązującej na terenie miasta Opola. 

W obszarze zabudowy jednorodzinnej infrastruktura światłowodowa jest zazwyczaj 

rozbudowywana w oparciu o podbudowę sieci energetycznej. Po przeprowadzeniu przez 

Wydział Informatyki wizji w terenie, do którego odnosi się Radny w interpelacji zauważono, 

że napowietrzna sieć telekomunikacyjna została zbudowana w głównej mierze w oparciu  

o istniejące słupy sieci energetycznej. Nowa podbudowa słupowa sieci światłowodowej 

pojawia się na odcinkach gdzie jest brak napowietrznej sieci energetycznej. 

Natomiast Wydział Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej z przyczyn 

technicznych nie wyraża zgody na podwieszanie napowietrznych sieci światłowodowych na 

latarniach będących własnością Miasta Opola. 

 

Radny Marek Kawa 

W związku z interpelacją dotyczącą ocen z lekcji religii na świadectwach szkolnych 

wyjaśniono, że zgodnie z przepisami prawa, miejskie władze oświatowe, tj. Rada Miasta Opola 

oraz Prezydent Miasta Opola, nie posiadają delegacji ustawowej do przygotowania ścieżki 

formalnej w zakresie wpisania ocen z religii do świadectw. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, warunki i tryb wydawania świadectw, jak 

również warunki i sposób oceniania, klasyfikowania i promowania uczniów w szkołach 

publicznych określa, w drodze rozporządzenia, minister właściwy do spraw oświaty 

i wychowania (odpowiednio art. 11 ust. 2 oraz art. 44 zb ustawy z dnia 07 września 1991 r.  

o systemie oświaty (Dz. U. z 2024 r. poz. 750 z późn.zm.) 

Jednocześnie poinformowano, że powyższe uregulowania zostały określone w: 

• rozporządzeniu MEN z dnia 07 czerwca 2023 r. w sprawie w sprawie świadectw, 

dyplomów państwowych i innych druków (Dz. U. z 2023 r. poz. 1120 z późn.zm.), 

• rozporządzeniu MEN z dnia 22 lutego 2019 r. w sprawie oceniania, klasyfikowania 

i promowania uczniów i słuchaczy w szkołach publicznych (Dz.U. z 2023 r., poz. 2572 

z późn.zm.). 
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